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Acta de reunió del Consell Escolar 

 
Identificació de la sessió  

Número de sessió Data Hora  

01   09 d’0ctubre de 2019              16:30    
 

Caràcter Lloc 

Ordinari                                         Sala de mestres de l’Escola  

Persones assistents 

 

Marta del Campo Casals (Directora)  

Anna Pérez Comes (Cap d’Estudis) 

Noemí Garcia Fortanete (Cap d’Estudis) 

David Freixes i Quirós (secretari) 

Laura Borque Ruiz (sector PAS) 

Francesc Gacia Pasola (sector professorat) 

Isaure Sánchez Robert (sector professorat) 

Maria Pilar Cabezuelo Carbonell (sector professorat) 

Alba Garcia Visal (sector professorat) 

Araceli Jiménez González (sector professorat) 

Humildad  Crespo Fernández (sector professorat)  

Diego Rodríguez Amaya (sector pares i mares d’alumnes) 

 
 

Persones que s’excusen d’assistir-hi  

 

Meritxell Niñerola Xuclà (sector professorat) 

Diego Rodríguez Amaya (sector pares i mares d’alumnes) 

Subarna Bhandari (sector alumnat) 

 
 

 

 
Ordre del dia 

 
1. Lectura i aprovació, si s’escau, de l’acta anterior. 

2. Aprovació, si s’escau, del calendari escolar del curs 2019-20. 
3. Aprovació, si s’escau, de les activitats extraescolars i complementàries. 
4. Informació sobre el programa contra la obesitat infantil. 
5. Campanya contra les addiccions a les pantalles. Mòbils a l’Institut. 
6. Absentisme i puntualitat. 
7. Nou cicle formatiu de grau superior. 
8. Presentació de la memòria del curs 2018-19. 
9. Torn obert de paraules. 

 
Desenvolupament de la sessió 

 
El secretari fa lectura de l’acta anterior.  
 
La directora explica el calendari escolar del curs 2019-20. Fa esment dels dies de festa de lliure disposició, els horaris de grups i 
professorat. 
 
La directora explica les activitats extraescolars. Donat que estem en els “Instituts Oberts” disposem d’una dotació de 20 hores de monitor 
(Nus). S’anomenen totes les extraescolars: karate, futbol benjamí, anglès i robòtica. S’adjunta document amb l’horari de les activitats. 
També es parla del programa POEFE que ens permetrà gaudir de pressupost per fer un taller d’estudi assistit. A part de les activitats 
d’oferta pròpia hi ha les d’oferta del barri, algunes de les quals es fan en les nostres instal·lacions. Respecte a les activitats 
complementàries, s’adjunta document amb una graella completa amb totes les activitats previstes, ordenades per mesos. 
 
La directora explica que abans de començar les classes va anar a una reunió al CAP per parlar del programa contra la obesitat infantil. El 
22 d’octubre hi haurà una activitat inicial. En totes les reunions que s’estan fent amb les famílies i amb l’alumnat, s’està explicant aquesta 
campanya. Lligat a això, des de pediatria, s’ha passat uns vídeos destinats a alumnes d’infantil. 
 
La campanya contra les addiccions a les pantalles va lligada a altres actuacions per millorar els hàbits i la vida saludable. La cap d’estudis 
(Anna) comenta que intentarà contactar amb una associació que tracta de les addiccions i fan xerrades a demanda (SPOTT). Enguany no 
es permetran els mòbils al pati perquè creen addicció i impedeixen les relacions socials. A més a més, donava problemes a l’hora d’acabar 
el pati i tornar a entrar a les classes. 
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Respecte a l’absentisme, la directora diu que ha millorat. Una de les raons d’aquesta millora són les actuacions que es van fer en el Pla de 
Xoc. Respecte a la puntualitat, s'ha observat que tant a l’Escola com a l’Institut hi ha casos d’inpuntualitat. La directora proposa convocar a 
les famílies  més repetitives. Finalment, l’Anna comenta que el primer dia del curs van venir tots els alumnes  de 1r d’ESO que teníem en 
llista (és el primer cop que passa). 
 
Tenim 13 alumnes matriculats a primer curs del nou cicle formatiu de grau superior de transport i logística. Es valora positivament el 
professorat nou que intervé en aquest cicle. Una part d’aquests alumnes faran la FP Dual a l’empresa Sertrans. Igualment, des d’aquesta 
empres ens poden orientar i assessorar a l’hora de fer les classes. 
 
La directora fa la presentació de la memòria del curs 2018-19. Està plantejada amb el cicle de la millora continua (com el pla estratègic). La 
memòria va acompanyada de diversos annexos. 
 
 
 

Acords 

 

1. S’aprova per unanimitat l’acta anterior. 

2. S’aproven per unanimitat el calendari del curs escolar 2019-20. 

3. S’aprova per unanimitat les activitats extraescolars i complementàries. Al respecte anotem que queden aprovades les sortides 
proposades i totes aquelles que vagin sortint al llarg del curs. 

 

 
Temes pendents  
 

 

 

La Directora Marta del Campo Casals, aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta. 

          

          Vist i plau 

David Freixes i Quirós Marta del Campo Casals 

Secretari Directora 

 

 

 

    


